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Szanowni Państwo,

Pomysł na zabudowę pasa zieleni przeznaczonego pod budowę velostrady uznać należy za skandaliczny -
precedens, który może na długie dziesięciolecia storpedować powstanie tej tak niezbędnej inwestycji. 

Ponadto zabudowa nawet części takiego pasa zieleni zablokuje jego znaczenie jako korytarza
ekologicznego. 

Budowa osiedla zabudowy szeregowej na obszarze pasa zieleni na Burowcu przyniesie znaczne publiczne
szkody - społeczne, ekologiczne i przestrzenne. 

Z całym przekonaniem rekomenduję odstąpienie od tej inwestycji.

Serdecznie,
Agata Twardoch
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